



إقرار و تعهد

بناء على قرار مجلس الوزراء الصادر بتاريخ 1 ابريل 2020 و الذي ينص على متابعة العام الدراسي 2019/2020 من خلال التعليم عن بعد (التعليم الإلكتروني) على ان يكون اختياراً لولي الأمر، يرجى من ولي امر الطالب/الطالبة ابداء رغبته وفقاً للتعليمات التالية:

1. طباعة هذا الإقرار. (إقرار منفرد لكل طالب/طالبة)
2. ملء جميع المعلومات و توقيع الإقرار
3. إرسال الإقرار بالبريد الإلكتروني إلى العنوان ...

الاسم الرباعي للطالب/الطالبة:

تاريخ الميلاد:

الصف:

القسم:

يرجى اختيار فقط احد البرنامجين التاليين و ذلك بوضع دائرة على الاختيار:

أ. التعليم عن بعد (التعليم الإلكتروني)

أم

ب. البرنامج المكثف داخل المدرسة الذي مقرر أن يبدأ في 4 اغسطس 2020 حسب قرار مجلس الوزراء

أقر أنا الموقع ادناه ولي أمر الطالب/الطالبة المذكور اسمه/اسمها أعلاه أن في حال ابداء رغبتي باستكمال العام الدراسي عن بعد (التعليم الإلكتروني) أوافق بأن التزم بكافه القواعد والضوابط الموضوعه من وزارة التربية و إدارة المدرسة الخاصة بهذا البرنامج و في حال عدم التزامي أو عدم التزام ابني/ابنتي بكافه الشروط و الأحكام الخاصة بهذا البرنامج فسوف يترتب على ذلك وجوب تكملة ابني/ابنتي العام الدراسي 2019/2020 بالبرنامج المكثف داخل المدرسة الذي مقرر ان يبدأ في 4 اغسطس 2020 حسب قرار مجلس الوزراء.

الاسم الرباعي لولي الأمر:

الرقم المدني:

التاريخ:

التوقيع:

يرجى ارسال هذا الاقرار إلى البريد الالكتروني المدون أدناه لكل مرحلة:

لمرحلة الروضة: سهى ناصيف – suha.nassif@bis.edu.kw

للمرحلة الابتدائية: حنين مسمار – hanin.mismar@bis.edu.kw

للمرحلة المتوسطة: هبة عمر – hiba.omar@bis.edu.kw

للمرحلة الثانوية: مسعودة أبوسيدو – masooda.abusido@bis.edu.kw



Acknowledgment and Commitment Form

According to the Council of Ministers' decision issued on April 1, 2020, which provides for the follow-up of the academic year 2019/2020 via distance education (e-learning) to be a choice for the guardian, the guardian is requested to express his wish according to the following instructions:

1. Print this Arabic declaration. (A single declaration for each student)
2. Fill out all the information and sign the declaration in Arabic
3. Email the acknowledgment to the address ...

Student's Name (Quadrant):

Date of Birth:

Class:

Section:

Please choose only one of the following two programs by putting a circle on the selection:

a. **Distance Education (E-Learning)**

or

b. **The intensive program within the school, which is scheduled to start on August 4, 2020 in accordance with the decision of the Council of Ministers**

I, the undersigned, the guardian of the student whose name is mentioned above, have stated that if I express my desire to complete the academic year remotely (e-learning), I agree to abide by all the rules and regulations set by the Ministry of Education and the school administration for this program and if my son / daughter does not comply with all the terms and conditions of this program, it will result in the necessity of my son / daughter completing the academic year 2019/2020 with the intensive program within the school that is scheduled to start on August 4, 2020 according to the decision of the Council of Ministers.

Parent's Name (Quadrant):

Civil No.:

Date:

Signature:

Please submit the form to the below email addresses:

KG: Suha Nassif – suha.nassif@bis.edu.kw

ES: Hanin Mismar – hanin.mismar@bis.edu.kw

MS: Hiba Omar – hiba.omar@bis.edu.kw

HS: Masooda Abusido – masooda.abusido@bis.edu.kw

***Please note that all parents should sign the Arabic version only.**